

Clear Grip is durable, micronized polymeric aggregate developed for use as an anti-skid additive to floor paint or sealers. Because it's a lightweight plastic grit, Clear Grip remains suspended longer. It adds a slight texture to the finish without changing colors. It has excellent resistance to chemicals and detergents and helps extend paint life. Clear Grip can be used in water-based, solvent-based alkyd, urethane or epoxy coatings.

DIRECTIONS: While stirring continuously, add up to 100gr of Clear Grip to one US gallon of coating. Follow application instructions on paint or sealer.

- In thinner products, occasional stirring during use may be required to keep grit uniform.
- If applying more than one coat, add Clear Grip to the topcoat only.
- Do not reapply over wet areas.

LIMITATIONS: Clear Grip is not recommended for repellents, silicones or wax-based coatings.

CAUTIONS: Use with adequate ventilation. Use appropriate, properly fitted respiratory protection filter apparatus and avoid breathing dust and particles.

FIRST AID: if you experience dizziness, headache or eye watering, get to fresh air, leave the area. In case of eye contact, flush with large amounts of water. Get medical attention if irritation persists. Do not take internally. If swallowed, get medical attention immediately.

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.

CLEAR GRIP, est un agrégat polymérique micronisé, durable développé pour être utilisé comme additif antidérapant pour la peinture ou les scellants de plancher. Clear Grip reste suspendu plus longtemps à cause de son grain de plastique léger. Il ajoute une légère texture au fini sans changer de couleur. Il a une excellente résistance aux produits chimiques et aux détergents et prolonge la durée de vie utile de la peinture. Clear Grip peut être utilisé avec les revêtements d'époxyde ou d'uréthane, les alkydes à base de solvant et d'eau.

MODE D'EMPLOI : Ajouter jusqu'à 100gr de Clear Grip à un US gallon de revêtement en brassant continuellement. Suivez les instructions d'application sur la peinture ou le scellant.

-Pour les produits plus dilués, il faudra peut être brasser à l'occasion pour garder l'uniformité granuleuse.

- Si vous appliquez plus d'une couche, ajoutez Clear Grip seulement sur la couche de finition.
- Ne réappliquez pas sur les endroits mouillés.

LIMITATIONS : Le Clear Grip n'est pas recommandé pour les répulsifs, les silicones ou les revêtements à base de cire.

MISE EN GARDE : Utilisez une ventilation adéquate. Utilisez un appareil à filtre approprié et bien ajusté comme protection respiratoire et évitez de respirer la poussière et les particules.

PREMIERS SOINSS : Si vous vous sentez étourdi, si vous avez mal à la tête ou si vous yeux coulent, allez à l'air frais, quittez l'endroit. S'il y a contact avec les yeux, rincez à grande eau. Si l'irritation se poursuit, consultez un médecin. N'ingérez pas. Si avalé, consultez un médecin.

GARDEZ HORS DE PORTEE DES ENFANTS.

NOULA GRIP

NON-SLIP GRIT ADDITIVE FOR SEALER, PAINTS & EPOXIES

ADD A MEASURE OF SAFETY TO SLIPPERY STEPS, STAIRS AND WALKWAYS